
Svenska klubben för flerfärgade pudlar

Styrelsemöte 1/9-2022

Närvarande: Åsa Tova Bergh, Mari Norén, Marita Eriksson , 
Kristina Johansson, Maria Wiener, Marie Dahl och Helen Hellgren.
102 Mötet öppnas

103 Val av sekreterare och justerare. 
Helen Hellgren väljs till sekreterare och Åsa Tova Berg till 
justerare. 

104 Dagens dagordning
-Är vi alla nöjda med den? Ja!

105 Föregående protokoll från 12 juni gås igenom. 
Bankkort: Vi beslutar att inte ta ut några då vi inte anser oss 

behöva några nu.
Vi hade 44 betalande medlemmar då. 
Swish finns fortfarande inte.
Hemsidan publicerad.
Hälsokrav ska följas enligt SKKs regler och de som står på klubbens 

egna sida. 
Ansökan bordlades.

Kan vi godkänna föregående protokoll och lägga ut det? JA!

106. Inkommen post/ skrivelse. 
-Inga skrivelser har inkommit.

107. Ekonomi
Klubben har just nu en budget på 18.300 kronor. 
500X2 UH
19.300 kronor. 
Det blir en total på 29.309 kronor  29.387 kronor. ???
Visma kostar 1734 kronor. Bankkostnader tillkommer lite då och då. 
Det är beroende på våra intäkter. Vi betalar ingen skatt som en 
ideell klubb men vi är deklarationsskyldiga. 
22637 kronor. Vi har 750 kronor i kundfordringar från medlemmar 
som ännu inte har betalt in. Vi har i dagsläget inga utgifter just nu 
så vi diskuterar om att flytta det till ett räntebärande konto istället 
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då vi kan få lite för dem. Maria Wiener tar kontakt med banken och 
hör sig för och frågar även om konton. 

108. Offentliga protokoll, styrelseprotokoll och 
medlemsprotokoll? 
Om man som betalande medlem vill så kan man få ta del av dessa. 
De ska alltså inte finnas på hemsidan för alla. Vi bestämmer att vi 
gör en mall där man fyller i sina uppgifter tillsammans med sitt 
medlemsnummer och vilket protokoll man vill få ut.  
Vi beslutar även att medlemsprotokollen ska behandlas på samma 
sätt. 
Vi beslutar att vi tar bort de protokoll som finns tillgängliga med 
omedelbar verkan. Marie Dahl gör det så fort hon kan. 

109. Styrelseuppdrag och innehåll
Marie Norén frågar om vi är nöjda med våra styrelseuppdrag och 
den belastning det medför?
Åsa Tova Berg vill skriva lite mer avancerade texter och vill hellre 
lägga energi på att värva medlemmar och därför helst inte skriva 
protokoll. 
Helen säger att hon har mycket nu, i några månader till, men sedan 
gärna engagerar sig mera. 
Vi behöver också någon som håller uppsikt över vad som händer i 
andra länder angående flerfärgade pudlar. Marita Eriksson tar på 
sig att göra en förteckning under rubriken omvärlden. Alla skall 
hjälpas åt och skickar det vi vet till Marita Eriksson. 

110. SKFFPs  vision

-Vad är vår inriktning/vision?
 Vi vill att det ska vara så som det är just nu. Det står idag X i 
standarden och det borde stå färg, om inte annat efter krysset, 
eftersom det hade underlättat betydligt. 
-Vad står vi för?
-Vi vill fortsätta föda upp renrasiga pudlar under SKK. 
-Vi vill kunna visa upp dem i olika sammanhang. Visa att de är 
renrasiga pudlar. 
Vårt stora problem är också att de har skrivit färgerna som de har 
gjort nu. 
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Lyfta det till SKK, att vi inte vill bli CPPF eller Chien. Risk och 
konsekvensanalys. SKK-FCI Nationell ras i landet. Man kan inte bli 
internationell champion. 
CS och centralstyrelsen: Hur många är villiga att DNA testa för färg 
för att se att de inte blir flerfärgade? Registrerar hellre fel färg.
Åsa Tova Berg skriver ihop det om alla hjälps åt. 

111. Ansökan till SKK

112. Medlemsaktiviteter/Medlemsmöten
Dog challenge med diplom och priser
Vad ska medlemsmöten innehålla? 
-Samtalsforum räcker ypperligt. Skicka ut kallelse en månad innan. 
Hur många medlemsmöten skall vi ha enligt stadgarna? Årsmöte 
räknas som ett möte. Sedan bestäms att vi ska ha i början av 
oktober och början av december. 
Uppfödarmöte planeras och vi vill informera om vad vi gör och vad 
vi arbetar med. Vi planerar också ett medlemsmöte kort därefter. 

113. Omvärlden 
Vi behöver arbeta för att ta redan på hur det ser ut i andra länder 
och för att vi alla ska få samma system. 
Vem ansvarar för det?
Marita ska försöka ställa frågor i olika grupper och se om vi når 
några andra länder. 

114. Beslut tagna på Facebook

115. Övriga frågor?

116. Nästa styrelsemöte, medlemsmöte.
Nästa styrelsemöte är den 2/10 klockan 18.00.
Medlemsmötet är planerat till den 6/10.

117. Mötet avslutas 

Ordförande    Sekreterare 

Justerare
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